
Protokół nr XVI/2019 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2019r.  

w godz. 08:00 do 12:00 w Gminnym Centrum Kultury w Małej Nieszawce 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Ryszard Kryszewski 

5. Aleksandra Rębacz 

6. Alina Sobecka 

7. Marcin Sobiech 

8. Katarzyna Streich 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Ewa Tarkowska 

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

Nieobecni: 

1. Dorota Krychowiak 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.  

2.  Przyjęcie protokołu z XIV sesji, która odbyła się w dniu 26 listopada 2019 roku, 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a)  bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, 

stanowiących dotychczas własność Gminy Wielka Nieszawka  (druk nr 1), 

b) zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie objęcia mieszkańca Gminy Wielka 

Nieszawka usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy funkcjonujący 

na terenie Gminy Gniewkowo (druk nr 2), 

c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia (druk nr 3), 

d) Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka w 2020 r. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (druk nr 4), 



e) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielka Nieszawka w roku szkolnym 

2019/2020 (druk nr 5), 

f) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na 2019 rok (druk nr 6), 

g) zmiany wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 7), 

h) uchwalenia budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2020 (przekazano radnym dn. 14 

listopada 2019 r., druk nr 8), 

i) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wielka Nieszawka na lata 2020-2023 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2019 r., druk nr 9), 

j) zmiany osoby piastującej funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (druk nr 10), 

k) przyjęcia rezygnacji radnej Ewy Tarkowskiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Gminy 

Wielka Nieszawka (druk nr 11), 

l) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 12), 

m) przyjęcia rezygnacji radnego Arkadiusza Wyrzykowskiego z funkcji Przewodniczącego 

Rady Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 13), 

n) wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 14).  

Przerwa 

4. Przyjęcie planów pracy na 2020 rok: 

a)  Komisji Rewizyjnej (druk nr 15), 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (druk nr 16),  

c)  Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji (druk nr 

17), 

d)  Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu (druk nr 18), 

e)  Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 19),  

f)  Rady Gminy (druk nr 20). 

5.  Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

6.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

7.  Interpelacje i wolne wnioski. 

8.  Zakończenie sesji. 

Ad.1  

a) XVI sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Arkadiusz Wyrzykowski. Na wstępie powitał Pana Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnik 

Gminy, Panie i Panów Radnych, zaproszonych oraz mieszkańców gminy. 

Przewodniczący stwierdził, że w momencie otwarcia obrad na stan 15 radnych obecnych jest 

14, co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

b) Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad, po czym poddał go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 



Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad. 

 

Ad.2  

a) Przewodniczący Rady poinformował, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne uwagi co 

do treści protokołu z XIV sesji, która odbyła się w dniu 26 listopada 2019 roku. Radny 

Ireneusz Śmiechowski zgłosił uwagę co do jednego punktu w protokole. Przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIV sesji w przedstawionej treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI: 1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XIV sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy jednogłośnie.  

Ad. 3 

a) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady - poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Sołtys Brygida Czapiewska - zapytała p. Szczygielską ile tych gruntów przypada na 

poszczególne sołectwa, oraz ile jest zabudowań na tych gruntach ? 

 Radna Jadwiga Szczygielska - odpowiedziała, że nie ma pełnej informacji co do ilości tych 

gruntów.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - poprosił o zabranie głosu pracownika gminy Joannę 

Gensikowską odpowiadającą za gospodarkę gruntami i geodezje w Urzędzie Gminy.  

Pracownik Gminy Joanna Gensikowska - na terenie gminy jest 5 nieruchomości w 

stosunku do których zostały wydane zaświadczenia o przekształceniu użytkowania 

wieczystego. Przyjęcie uchwały spowoduje przyznanie bonifikat użytkownikom wieczystym 

na nieruchomościach skarbu państwa.   

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 



gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, 

stanowiących dotychczas własność Gminy Wielka Nieszawka  (druk nr 1). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/78/2019). 

b) Przewodniczący Rady - poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej p. Magdalenę Żbikowską.  

Kierownik GOPS - przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady - poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radna Aniela Grela – zapytała czy nie można było zrobić tego projektu uchwały na większą 

liczbę osób mogących korzystać z takiej pomocy ? 

Kierownik GOPS - na chwilę obecną burmistrz Gniewkowa wyraził zgodę tylko na jedno 

miejsce. Nasi mieszkańcy będą mogli być przyjmowani w zależności od wolnych miejsc. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego w sprawie objęcia mieszkańca Gminy Wielka 

Nieszawka usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy funkcjonujący 

na terenie Gminy Gniewkowo (druk nr 2). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI: 1  

Dorota Krychowiak  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/79/2019). 

c) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3) 



Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

Kierownik GOPS - przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady - poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia (druk nr 3), 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/80/2019). 

d) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Statutowo 

Regulaminowej 

Przewodnicząca Komisji Aleksandra Rębacz – poinformowała, że komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Sołtys Brygida Czapiewska - zapytała ile mamy organizacji pozarządowych na terenie 

gminy ? Jak wygląda sytuacja tych organizacji ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że informacja znajduje się na stronie 

internetowej gminy.  

Przewodnicząca Komisji Aleksandra Rębacz – powiedziała, że odpowiedź będzie na 

piśmie.  

Radny Rafał Szulc - dodał, że mamy 15 zarejestrowanych organizacji na terenie gminy. 

Radna Aniela Grela - uważa, że dopiero na podstawie przedstawienia programów można 

myśleć o podziale środków.  

Sołtys Brygida Czapiewska – zapytała czy uchwała wolontariacka ma być zawarta na terenie 

gminy, czy może być w innych instytucjach np. PCK ? 

Radca prawny – odpowiedziała, że ta uchwała wskazuje zadania, które gmina zamierza 

realizować we współpracy z organizacjami pozarządowymi. 



Radny Mieczysław Kociucki – dodał, że to od zarządów organizacji zależy pozyskiwanie 

środków. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka w 2020 r. z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (druk nr 4). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/81/2019). 

 

e) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu.  

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielka Nieszawka w roku szkolnym 

2019/2020 (druk nr 5), 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1  

Rafał Szulc 

NIEOBECNI:1 

Dorota Krychowiak 



Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XVI/82/2019). 

f) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 6).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – poprosił o zabranie głosu Panią skarbnik.  

Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Mieczysław Kociucki - poinformował, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radna Aniela Grela - poprosiła o uzupełnienie informacji w sprawie audytu. 

Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że w tym roku mamy obowiązek zawarcia umowy na 

przeprowadzenie audytu.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na 2019 rok (druk nr 6), 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/83/2019). 

 

g) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 7). 

 Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwał.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Mieczysław Kociucki - poinformował, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radna Ewa Tarkowska - podziękowała Pani skarbnik za pomoc w zakresie wyjaśniania 

przygotowywanego projektu budżetu.   

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 7), 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 



Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/84/2019). 

 

 

h) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 8).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Statutowo- 

Regulaminowej. 

Przewodnicząca Komisji Aleksandra Rębacz - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Mieczysław Kociucki - poinformował, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Sołtys Brygida Czapiewska - zapytała czy rewitalizacja Dębowej Górki jest w planach 

budżetowych na 2020 rok ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że została odrzucona.  

Sołtys Brygida Czapiewska - wyraziła swoje niezadowolenie z tego powodu, licząc, że 

zostanie to uwzględnione w ramach kolejnego budżetu jako inwestycja trwała .  

Radna Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że Brzoza nie ma żadnego miejsca rekreacji, 

gmina w pierwszej kolejności powinna zajmować się bardziej potrzebnymi sprawami. 

Radny Mieczysław Kociucki - powiedział, że nie widzi możliwości zagospodarowania tego 

terenu pod plac zabaw.  

Radny Ireneusz Śmiechowski - z budżetu zagospodarowano 10 tys. zł. na uporządkowanie 

Dębowej Górki.  

Radna Aniela Grela - odnośnie dębu szypułkowego znajdującego się na tym terenie, należy 

zwrócić się do Urzędu Gminy, o ustanowienie tego dębu jak pomnika przyrody.  



Radna Katarzyna Streich – wskazała, że 10 tys. zł. jest na utrzymanie zieleni w gminie, nie 

na Dębową Górkę.   

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2020 (przekazano radnym dn. 14 

listopada 2019 r., druk nr 8), 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/85/2019). 

Przewodniczący Rady podziękował za przyjęcie budżetu na 2020 rok. 

i) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 9).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Statutowo- 

Regulaminowej. 

Przewodnicząca Komisji Aleksandra Rębacz - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska - poinformowała, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Mieczysław Kociucki - poinformował, że  komisja zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wielka Nieszawka na lata 2020-2023 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2019 r., druk nr 9), 



Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała nr 

XVI/86/2019). 

j) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 10).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie za przyjęciem rezygnacji radnego 

Mieczysława Kociuckiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Jadwiga Szczygielska 

NIEOBECNI : 1 

Dorota Krychowiak 

Radni przyjęli rezygnację większością głosów. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zgłosić kandydata na nowego 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Została zgłoszona kandydatura radnej Katarzyny Streich. 

Radna Katarzyna Streich wyraziła zgodę na kandydowanie na to stanowisko. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany osoby piastującej 

funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (druk nr 10). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski, 

Wstrzymuje się:1 

Katarzyna Streich 



NIEOBECNI : 1 

Dorota Krychowiak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XVI/87/2019). 

k) Przewodniczący Rady wprowadził w temat (druk nr 11).  

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w celu powołania Komisji Skrutacyjnej.  

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Została powołana Komisja Skrutacyjna w składzie : Alina Sobecka, Katarzyna Streich, 

Ryszard Kryszewski. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Alina Sobecka przedstawiła wyniki głosowania za  

przyjęciem rezygnacji radnej Ewy Tarkowskiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Gminy 

Wielka Nieszawka.  

głosów na Tak :12, głosów na Nie : 2 

Została przyjęta rezygnacja radnej Ewy Tarkowskiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady 

Gminy Wielka Nieszawka. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XVI/88/2019). 

 

l)  Przewodniczący Rady wprowadził w temat (druk nr 12).  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zgłosić kandydata na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wielka Nieszawka.  

Zostały zgłoszone kandydatury radnych Anieli Greli i Jadwigi Szczygielskiej.  

Radne wyraziły zgodę na kandydowanie na to stanowisko.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Alina Sobecka przedstawiła wyniki głosowania w 

sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Wielka Nieszawka.  

Aniela Grela otrzymała 9 głosów, Jadwiga Szczygielska 5 głosów.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy większością głosów wybrała Anielę Grelę 

na stanowisko Wiceprzewodniczącej Rady Gminy Wielka Nieszawka (uchwała nr 

XVI/89/2019). 

 

m) Przewodniczący Rady wprowadził w temat (druk nr 13).  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Alina Sobecka przedstawiła wyniki głosowania za 

przyjęciem rezygnacji radnego Arkadiusza Wyrzykowskiego z funkcji Przewodniczącego 

Rady Gminy Wielka Nieszawka.  

głosów na Tak : 8 , głosów na Nie : 6 

Została przyjęta rezygnacja radnego Arkadiusz Wyrzykowskiego z funkcji Przewodniczącego 

Rady Gminy Wielka Nieszawka. 

Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów (uchwała nr XVI/90/2019). 

 

n) W związku z przyjęciem rezygnacji Przewodniczącego, dalsze obrady poprowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Wielka Nieszawka. 

Wiceprzewodnicząca Rady wprowadziła w temat (druk nr 14).  

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała z ktoś z radnych chciałby zgłosić kandydata na 

Przewodniczącego Rady Gminy Wielka Nieszawka.  



Została zgłoszona kandydatura radnej Ewy Tarkowskiej. Radna wyraziła zgodę na 

kandydowanie na to stanowisko.  

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy.  

Wiceprzewodnicząca Rady po przerwie wznowiła obrady.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Alina Sobecka przedstawiła wyniki głosowania w 

sprawie wyboru radnej Ewy Tarkowskiej na Przewodniczącą Rady Gminy Wielka Nieszawka. 

głosów na Tak : 8 , głosów na Nie : 6 

Radna Ewa Tarkowska została wybrana większością głosów na Przewodniczącą Rady 

Gminy Wielka Nieszawka. 

Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów (uchwała nr XVI/91/2019). 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy.  

Przewodnicząca Rady po przerwie wznowiła obrady i podziękowała radnym za głosowanie. 

Ad. 4 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o wprowadzenie w 

temat (druk nr 15) 

Przewodnicząca Komisji - plan pracy Komisji Rewizyjnej znajduje się w materiałach 

dołączonych do sesji. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2020 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Rewizyjnej jednogłośnie. 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o 

wprowadzenie w temat (druk nr 16) 

Przewodnicząca Komisji - plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji znajduje się w 

materiałach dołączonych do sesji. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na 2020 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 



Radni przyjęli plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie. 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji o wprowadzenie w temat (druk nr 17) 

Przewodnicząca Komisji - plan pracy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji znajduje się w materiałach dołączonych do sesji. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji na 2020 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i 

Inwestycji jednogłośnie. 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i 

Sportu o wprowadzenie w temat (druk nr 18) 

Przewodnicząca Komisji - plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu znajduje 

się w materiałach dołączonych do sesji. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu na 2020 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie. 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Statutowo-Regulaminowej o 

wprowadzenie w temat (druk nr 19) 

Przewodnicząca Komisji - plan pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej znajduje się w 

materiałach dołączonych do sesji. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Statutowo-

Regulaminowej na 2020 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Radni przyjęli plan pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej jednogłośnie. 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła o wprowadzenie w temat (druk nr 20) 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski - plan pracy Rady Gminy znajduje się w materiałach 

dołączonych do sesji. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie planu pracy Rady Gminy na 2020 

rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI : 2 

Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech 

Radni przyjęli plan pracy Rady Gminy jednogłośnie. 

Ad 5 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformował, że Komisja 

spotkała się w dn. 6 grudnia opiniując budżet i 17 grudnia  w celu opiniowania materiałów na 

sesję. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Szymańska – spotkała się w 

dn. 6 grudnia opiniując budżet i 17 grudnia  w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz– poinformowała, 

że Komisja spotkała się dwa razy między sesjami w celu opiniowania materiałów na sesję i 

budżetu.  

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Małgorzata Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w 

dn. 6 grudnia opiniując budżet i 18 grudnia  w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 16 grudnia w celu opiniowania materiałów na 

sesję. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XIV sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 26 listopada 2019 r. 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 



Radny Ireneusz Śmiechowski - pogratulował p. Tarkowskiej wyboru na stanowisko 

Przewodniczącej Rady Gminy. Życzył dobrej współpracy.   

Radna Katarzyna Streich – zwróciła uwagę na nieregularne uzupełnianie informacji w 

Biuletynie Informacji Publicznej . Poprosiła władze gminy o dokończenie sprawy związanej z 

odpadami komunalnymi. Zapytała czy prawdą jest, że gmina nie skorzystała z przywileju 

odstąpienia od pobierania opłat od nieruchomości nie zamieszkałych ? 

Radna Wioletta Szymańska – wskazała na braki strony BIP. Poprosiła o rozważenie 

przebudowy tej strony z uwagi na jej nieczytelność. Zapytała czy PKP zareagowało na 

wniosek wójta w sprawie przywrócenia starej stacji PKP w Cierpicach ?  

Wójt Krzysztof Czarnecki – PKP składa się z wielu różnych spółek. Z pisma otrzymanego 

od przewoźnika wynika, że trzeba skierować pismo do innej spółki PKP. Pismo zostanie 

skierowane do odpowiedniej spółki.  

Radna Aniela Grela – podziękowała pani skarbnik za przygotowanie nowego budżetu. 

Poprosiła o poprawę internetowego przekazywania obrad sesji Rady Gminy z uwagi na częste 

zakłócenia odbioru i problemy z dźwiękiem. Zapytała czy będzie od stycznia zatrudniony 

opiekun środowiskowy ? Złożyła wniosek formalny w sprawie przedstawienia Radzie Gminy 

informacji dotyczącej zatrudnienia pracowników w Urzędzie na dzień 31 października 2018 r. 

oraz 31października 2019r. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała czy wójt ma zamiar rozwiązywać umowy z 

podmiotami nie zamieszkującymi nieruchomości na terenie gminy.  

Radca prawny– odpowiedziała, że to rada zadecydowała o objęciu nieruchomości 

niezamieszkałych systemem odbioru odpadów. Jeśli taka jest wola radnych trzeba będzie 

uchylić odpowiadającą za to uchwałę.  

Informatyk gminy Wielka Nieszawka – przekazał, że są duże trudności z realizacją sesji, 

nie ma dobrego, stałego łącza. Jest trudna sytuacja, gmina nie ma operatora który 

dostarczyłby stabilne, szybkie i nowoczesne łącze internetowe. Czekamy na ofertę z Orange.  

Kierownik GOPS – odpowiedziała, że planuje się od nowego roku zatrudnienie opiekunki 

środowiskowej. Początkowo na umowę zlecenie, w zależności od zapotrzebowania może 

zostać zmieniona forma zatrudnienia. 

Mieszkanka gminy – wyraziła zaniepokojenie dotyczące wzrostu kosztów za wywóz śmieci. 

Zapytała czy można by było jeszcze negocjować z przewoźnikiem ? Zapytała co się stało z 

projektem obywatelskim na miejsce rekreacyjne w Jarkach ?  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że zdania mieszkańców co do częstotliwości 

odbioru odpadów są zróżnicowane. Jeśli chodzi o projekt budowy wiaty w Jarkach, został on 

zdjęty z realizacji, co zostało przegłosowane.   

Radna Alina Sobecka – powiedziała, że radni głosowali o nie włączanie środków na ten cel. 

Chodziło o utrzymanie dyscypliny finansowej.  

p. H. Dąbrowska, mieszkanka gminy – uchwała na realizację tego projektu została przyjęta 

przez poprzednią radę i skierowana do realizacji. Gmina poniosła już koszty z tym związane.  

Przewodnicząca Rady Gminy – przekazała, że na najbliższym posiedzeniu Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, poruszy ten temat.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku formalnego radnej 

Anieli Greli. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 



Radny Mieczysław Kociucki – poprosił by powrócić do dyskusji w sprawie odbioru 

odpadów do styczniowej sesji. Kiedy odbędzie się konkurs na kierownika Ośrodka Zdrowia ? 

Co ze zmianą uchwały w sprawie możliwości podawania alkoholu na imprezach zamkniętych 

na terenie GCK ? Odnośnie przystanku Jarki, nikt z radnych nie wnioskował o całkowite 

wykreślenie, a czasowe zaprzestanie budowy przystanku na Jarkach, żeby ustalić realne 

koszty dużych inwestycji. Te inwestycje nie powstały, dlatego można było wrócić do tego 

tematu. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – jeśli chodzi o odbiór odpadów odbędzie się spotkanie z 

radnymi w tej sprawie. 3 stycznia odbędzie się posiedzenie Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. Zostanie ogłoszony konkurs na kierownika 

Ośrodka Zdrowia.  

Radca prawny – odpowiedziała, że uregulowanie kwestii podawania alkoholu na terenie 

GCK mogłoby być wprowadzone w trybie zmiany uchwały o zasadach usytuowania miejsc 

sprzedawania i podawania napojów alkoholowych. Jest przygotowywany projekt uchwały. 

Jeśli chodzi o opłaty za odbiór odpadów są one wprowadzane uchwałą która stanowi przepis 

prawa miejscowego. Wymaga ona 14 dni na wejście w życie.   

Radna Jadwiga Szczygielska – wyraziła zaniepokojenie w sprawie przygotowywanych 

projektów na fundusz obywatelski. Trzeba przedyskutować tę kwestię. Zapytała jak wygląda 

sytuacja z przygotowaniem do zimy sołectwa Brzoza. Powinny zostać podjęte kroki związane 

z bezpieczeństwem dróg na terenie Brzozy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że mieszkańcy Brzozy napisali pismo do wójta 

wnioskując o montaż dodatkowej lampy. Droga nr 91 nie jest drogą gminną, trzeba wystąpić 

z pismem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Jeśli chodzi o zimowe 

utrzymanie dróg na naszym terenie, to gmina jest przygotowana.    

Radna Alina Sobecka– zapytała czy była by możliwość rozważenia zmiany płatności za 

wywóz odpadów, liczoną od domostwa, a nie od osoby. 

Radny Ireneusz Śmiechowski – przekazał informacje od dr Makowskiego na temat 

terminów przyjęć lekarzy w Ośrodku Zdrowia. Ponadto poprosił o możliwość wsparcia 

finansowego Ośrodka Zdrowia na wymianę drzwi, które wymagają przebudowy po 

przeprowadzonej kontroli RODO. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – poinformował o zwróceniu się proboszcza parafii w Małej 

Nieszawce z prośbą o dofinansowanie zakupu klimatyzacji w drewnianym kościele w Małej 

Nieszawce, jest to koszt około 2 tys.   

Radna Katarzyna Streich – zapytała jaki jest stan zatrudnienia w Urzędzie Gminy ? Wzrost 

na wynagrodzenia wzrósł rocznie o ponad 400 tys. zł. 

Mieszkanka gminy – Jakie programy, konkursy gmina zamierza ogłosić i jak to będzie 

opracowane ? Został złożony wniosek o powołanie Rady Senioralnej, do tej pory brak 

odpowiedzi. Poruszyła kwestię wynajmu świetlicy dla seniorów, opłacanej przez gminę.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – Gminne Centrum Kultury finansowane z budżetu gminy, jest 

po to aby realizować zadania z zakresu kultury.  

 

 

Ad.8 



Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Tarkowska podziękowała zebranym za wzięcie udziału w 

XVI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 

Protokołował:                                                            Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                                       (-) Ewa Tarkowska 

 


